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Abstract (en)
The chisel (10) has a fixing sleeve (20) held in an area of a chisel shank (11). A supporting element (30) comprises a guiding area and a recess (32)
that is provided at a radial outer lying circumferential area. The supporting element has a deflection section in an area of a bottom side that is turned
away from a chisel head (13). A centering section (12) is arranged in a passage area of the chisel head in the chisel shank. The fixing sleeve has
retaining elements (21) that are engaged in a circular groove (15) of the chisel shank for formation of rotary bearing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Meißel (10), insbesondere Rundschaftmeißel mit einem Meißelkopf (13) und einem Meißelschaft (11), wobei im Bereich
des Meißelschaftes eine Befestigungshülse (20) gehalten ist und mit einem Stützelement (30), das einen Führungsbereich (36) aufweist, wobei
das Stützelement an seiner Unterseite einen vorstehenden Zentrieransatz (34) aufweist. Eine verschleißoptimierte Meißelkonstruktion ergibt
sich dadurch, dass der Zentrieransatz (34) eine zur Mittellängsachse des Meißels (10) geneigt verlaufende Zentrierfläche aufweist, die über eine
zurückversetzte Ausnehmung (35) in eine radial zur Mittellängsachse verlaufende, umlaufende Seitenfläche übergeht.
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